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ÚVODNÍ SLOVO 

Vážení spoluobčané, 

letní měsíce jsou za námi a zatímco 

si děti užívaly prázdnin, v obci byla 

dokončena oprava  malé vodní 

nádrže, obměnilo se posezení  

u velkého rybníka a byl vybrán 

zhotovitel na opravu cesty v ulici Za 

Humny. S létem i letním počasím 

jsme měli možnost rozloučit se 

společným výletem na mělnické 

vinobraní, kterému přálo nejen 

pěkné počasí, ale i hojná účast 

výletníků.  

S příchodem školního roku se obec 

zaměřila na téma bezpečnosti 

dopravy, která také zůstane hlavním 

tématem v nadcházejících měsících. 

V těchto dnech vzniká dopravní 

studie, jež se stane podkladem pro 

další jednání s úřady o nutnosti 

vybudování bezpečnostních prvků 

na hlavní silnici. Intenzita a skladba 

dopravy je pro danou kategorii 

silnice nevyhovující. Silnice je úzká, 

bez chodníku a zpomalovacích 

prvků. I o tomto tématu vás budeme 

průběžně informovat.  

 

Přeji příjemné čtení a ještě 

příjemnější podzimní dny. 

Jana Hantáková     

     redaktorka/zastupitelka 

 

Číslo 4/2019    (červenec – srpen – září 2019)   ZDARMA 
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AKTUALITY Z OBCE 

OBEC PŘEVZALA OPRAVENOU 

MALOU VODNÍ NÁDRŽ 

11. 9. 2019 obec oficiálně převzala opravenou malou 

vodní nádrž. Oprava trvala necelých 6 měsíců a byla 

spolufinancována z dotace ministerstva zemědělství. 

Předání proběhlo za přítomnosti starosty, stavebního 

dozoru obce a zhotovitele.  

O průběhu opravy  byly ve zpravodaji podávány 

průběžně informace. Jednalo se o kompletní 

rekonstrukci včetně odbahnění, vybudování nové 

hráze, požeráku, servisní lávky, oplocení a výstavby 

hráze k zachycení sedimentu. Veškeré práce probíhaly 

v souladu s projektem z roku 2017 a pod dohledem 

stavebního dozoru obce. Stavební dozor ve stanovené 

kontrolní dny dohlížel na „nejkritičtější“ fáze stavby. 

Jednou z nich bylo např. i správné množství a uložení 

jílu k utěsnění nádrže.  

 

Největší komplikace v průběhu stavby představovala 

hráz k zachycení sedimentu, která v projektu nebyla 

blíže specifikována a vznikala takříkajíc za pochodu. 

„Naštěstí“ počasí v průběhu výstavby nachystalo 

několik zátěžových zkoušek a jako nejodolnější 

zhotovitel a stavební dozor vyhodnotili zpevněnou 

hráz z betonových dlaždic. V rybníčku byla také 

vybudována nájezdová rampa, která umožní vjezd 

techniky při čištění usazených nečistot.  

Jak už bylo zmíněno i v předešlém zpravodaji, mimo 

projekt opravy rybníčku byla provedena výměna 

potrubí spojujícího malou vodní nádrž a velký rybník. 

Havarijní stav potrubí doložily i kamerové zkoušky.  

Poslední krok pro úspěšnou rekonstrukci již bohužel 

není v moci obce či zhotovitele. Je jen na přírodě, zda 

nám dopřeje dostatek vody, aby se nádrž naplnila na 

její optimální hladinu a následně pomohla s udržením 

hladiny  ve velkém rybníku.                                                                                                                                    

                                                                                            JH 

                                                                                                

 

 

PO OPRAVĚ 

 

 

PŘED OPRAVOU 
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U VELKÉHO RYBNÍKU JE NOVÉ 

POSEZENÍ 

Souběžně s opravou malé vodní nádrže proběhla 

v měsíci srpnu výměna mobiliáře pro posezení  

u velkého rybníka.  

Mobiliář dodala firma Tr. Antoš, která pro naši obec 

zhotovila také dětské hřiště. Byly obměněny všechny 

4 stoly, 8 lavic a přidána jedna informační tabule na 

protější stranu hráze. Obnova posezení proběhla 

v součinnosti se členy rybářského spolku. Cílem bylo, 

aby i nové sety svým rozmístěním a kapacitou 

vyhovovaly akcím zde pořádaných. Členové spolku 

zároveň zajistili demontáž původního posezení, která 

proběhla pár dní před instalací, aby prostor zůstal 

prázdný jen nezbytně nutnou dobu. 

Sety stolů a laviček jsou určeny  pro všechny občany  

i v době, kdy nejsou pořádány akce, ať už 

pro posezení při procházkách či kupříkladu v zimě při 

přezouvání do bruslí. Čím větší užití nové posezení 

najde, tím více naplní svůj účel a vynaložené 

prostředky.                                                                 JH                                                                 

                                                                                          JH 

 

 

 

 

 

                                                  JH 

                                                                                            

  

AKTUALITY Z OBCE 

 

 

 

 

JAK TO VYPADÁ S PENĚZI NA 

VÝSTAVBU NOVÉ ČISTIČKY? 

Je to již třičtvrtě roku, kdy obec obdržela 

z ministerstva zemědělství příslib dotace na 

novou čističku odpadních vod. Do dnešního dne 

však peníze nebyly uvolněny a termín zahájení 

stavebních prací tak zůstává neznámý. 

Starosta naší obce se proto obrátil přímo na 

ministerstvo zemědělství s žádostí o informace 

ohledně aktuálního stavu alokování peněz pro již 

schválené programy obcí. Mezi nimi je  

i Veliká Ves. „Nyní je ministerstvo ve fázi před 

schválením souhrnného rozpočtu, po té bude 

žádat Evropskou investiční banku o úvěr, ze 

kterého budou následně uvolněny peníze pro 

obce a jejich projekty“, vystvětlil starosta Petr 

Kovářík na základě obdržených informací. 

Jakmile ministerstvo zemědělství získá potřebné 

finanční prostředky a uvolní je obcím ve formě 

dotací, zahájí naše obec výběr zhotovitele a 

samotnou výstavbu. Projekt čistírny i stavební 

povolení je stále platné.  

Současná čistírna je po opravě funkční  

a v souladu s požadavky na ochranu životního 

prostředí. Její kapacita však zůstává stále 

vyčerpána a neumožňuje připojení dalších domů.                                                                                                                                        

                                                                                 JH 
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AKTUALITY Z OBCE 

CESTU V ULICI ZA HUMNY OPRAVÍ 

FIRMA PSS BOHEMIA, s. r. o. 

V měsíci srpnu obec vypsala výběrové řízení na zhotovitele 

pro opravu obecní komunikace v ulici Za Humny. Nabídku 

předložilo  celkem pět firem. Hlavním  a jediným 

hodnotícím kritériem byla cena. 

Na opravu této cesty obec získala dotaci v maximální možné 

výši, tj. 5 milionů korun. Přičemž předpokládaná hodnota 

opravy je dle projektu 6,5 milionu korun bez DPH. Nejnižší 

nabídku podala firma PSS Bohemia, s. r. o. v částce 

6.669.991,45 Kč bez DPH.  

Rekonstrukce cesty je projektována od  ulice Hlavní směrem 

k ulicím Slunečná, Krajní až k ulici V Zatáčkách, kde se napojí na 

již vyasfaltovanou cestu vedoucí „z kopečka“ dolů k velkému 

rybníku. Jedná se přibližně o 500 m dlouhý úsek. 

Plán prací je časově rozdělen do dvou fází. První začne již teď 

v říjnu, kdy se bude budovat hlavní řád dešťové kanalizace 

ústící do velkého rybníka. Druhá fáze, stavba samotné cesty, 

pak bude pokračovat na jaře s plánovaným dokončením 

v červenci 2020.  

Proč zrovna tuto cestu?  

Důvodů pro rekonstrukci ulice Za Humny je několik. Cesta Za 

Humny je v technicky nejhorším stavu  v obci a tento stav se 

neustále zhoršuje. V důsledku toho se velká část dopravy 

přesunula do centra obce. Tím došlo k citelnému navýšení 

provozu v ulici K Rybníku a V Zatáčkách. Bohužel ani jedna 

z těchto cest není vhodná pro obousměrný frekventovaný 

provoz. Zejména z hlediska bezpečnosti a jejich technického 

provedení. Cesty jsou úzké a místy s velmi špatnými 

podmínkami pro rozhlédnutí řidičů. Mnoho občanů již na tuto 

situaci dlouhodobě upozorňuje. Navíc cílem obce je zachovat 

centrum obce klidné z důvodu většího výskytu chodců - 

v centru obce se nachází obchod, dětské hřiště, hospoda, velký 

rybník a jeho okolí pro vycházky. Zprůjezdnění ulice Za Humny 

je proto pro zklidnění dopravy v centru obce klíčové. 

V neposlední řadě nový povrch cesty v ulici Za Humny umožní 

bezpečný příjezd občanům z více jak 30  rodinných domů. Což 

je z pomyslného seznamu dosud neopravených obecních cest 

ten nejvyšší počet.                                                                         JH                                                          

                                                                                    

  

 

 

Termín začátku obnovy cesty v ulici Za HUMNY je: 

17. 10. 2019 

Obrázek č. 1 a 2: Cesta Za Humny ve směru od Hlavní 

Obr. č. 3: Žlutě označená trasa opravy 

Obr. č. 4 a 5: Cesta Za Humny ve směru od rybníku 
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DO OBCE BYLA PŘIDÁNA SBĚRNÁ  

NÁDOBA NA JEDLÉ OLEJE A TUKY 

Ve dvoře obecního úřadu mají občané nově možnost  

odkládat použité jedlé oleje a tuky.  

Do sběrné nádoby patří výhradně oleje a tuky z domácností,  

jako jsou např. použité fritovací oleje. Oleje prosím vkládejte  

v uzavřených PET láhvích. Do nádoby nepatří technické oleje, 

maziva a kapaliny. Hlavním cílem sběru potravinářských  

olejů a tuků je prevence jejich vylévání do kanalizace, kde  

působí závažné problémy v kanalizačním potrubí i v zařízení  

čističky odpadních vod. Použité oleje jsou pak dále využívány  

při výrobě biopaliv. 

Ve dvoře úřadu je možné odkládat i drobné kovové obaly. 

Ve dvoře úřadu neváhejte využívat také sběrnou nádobu 

na drobné kovové obaly jako jsou  plechovky od nápojů,  

konzervy, kovové zátky a další drobné kovové odpady.  

                                                                                                     JH 

 

                                                                                                                                                                                                  

 

  

AKTUALITY Z OBCE 

 

 

ZA ŠPATNĚ ODLOŽENÝ ODPAD PLATÍ 

OBEC HNED DVAKRÁT 

Bohužel velmi často se stává, že na sběrných místech 

tříděného odpadu se objevuje odpad, který tam buď 

nepatří vůbec nebo je uložen do nesprávné nádoby. 

Takto odložený odpad pak stojí obec nemalé finanční 

prostředky. Na vlastní náklady musí zajistit jeho správné 

zpracování. Kontejner naplněný nesprávným odpadem totiž 

svozová firma nevyveze. Tím se snižuje i objem odevzdaného 

odpadu určeného k recyklaci a s ním spojených zpětných 

finančních bonusů. Ty se do rozpočtu obce čtvrtletně vrací za 

správné třídění odpadu. Ohleduplnost při třídění tak šetří 

nejen životní prostředí, ale i obecní peníze a také čas těch, 

kteří se o pořádek v obci starají. V měsíci září řešila v naší obci 

nevhodně odložený odpad i městská policie. Pachatel  byl 

zjištěn a  po dohodě vyzván k likvidaci odpadu na vlastní 

náklady.                                                                         

                                                                                                         JH  
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                                       VE ZKRATCE Z OBECNÍHO ÚŘADU 

❖ Nová spolková škola Odolena Voda – pro narůstající počet dětí školou povinných se obce okolo Odoleny 

Vody (a pod jejím vedením) rozhodly postavit novou spolkovou školu Pode Vsí. Město Odolena Voda, Obec 

Úžice, Obec Veliká Ves, Obec Panenské Břežany, Obec Kozomín, Obec Postřižín a Obec Klíčany vytvoří 

svazek obcí, jehož jediným účelem bude výstavba a provozování „společné“ školy. Prvním krokem bude 

nákup vhodného pozemku pro školu, který se nachází u viaduktu v Odolené Vodě, tedy pro naši obec na 

výborném místě. Výstavba školy je nákladná záležitost, avšak proběhne pouze za předpokladu, že na ni 

svazek získá dotace. 

❖ Obec nechává zpracovat dopravní studii, která bude sloužit jako odborný podklad pro další jednání  

s úřady ohledně zvýšení bezpečnosti dopravy na hlavní silnici. Za tímto účelem proběhlo v naší obci terénní 

sčítání dopravy, jehož výsledky tvoří základní vstupní data pro tuto studii. Sčítání se uskutečnilo na všech 3 

vjezdech do obce, tj. od Odoleny Vody, Předboje a Korycan.  Předběžné výsledky nasvědčují, že aktuální  

intenzita a skladba dopravy neodpovídá parametrům a kategorii této silnice. S finálním závěrem studie  

a dalšími kroky obce budete seznámeni ihned jak obec obdrží konečnou verzi této studie.  

❖ Rozhlas – nově informace formou SMS: v průběhu listopadu bude obec zkoušet informování občanů v obci 

formou sms zpráv. Každý, kdo bude mít zájem a obecnímu úřadu sdělí své telefonní číslo formou dotazníku 

(který brzy najdete ve svých schránkách), mailu, případně osobně, získá aktuální informace pohodlně na 

svůj mobilní telefon.        

❖ Měření rychlosti městskou policií – z důvodu velké rychlosti vozidel (zejména nákladních) projíždějících 

naší obcí, bude ve Veliké Vsi pravidelně měřit rychlost městská policie. Je to dočasné opatření s cílem zvýšit 

bezpečnost v naší obci.  

❖ Kontejner na nápojové kartony bude nově přemístěn k obecnímu úřadu. V ulici Za Humny je málo vytížen  

a často se stává odkladištěm pro odpad, který do něj nepatří. 

❖ BIO kontejner –  kontejner na bio odpad bude přistaven 2. 11.  a z důvodu jeho velkého vytížení na podzim 

pak ještě následující sobotu 9. 11. 

❖ Sběr nebezpečných odpadů – proběhne v naší obci dne 26. 10. od 10:20 do 10:45 u obecního úřadu 

❖ Adventní setkání v kostele – letošní adventní setkání v kostele a rozsvícení vánočního stromu je plánováno 

na neděli 8. 12. Z organizačních důvodů není možný dřívější termín. Bližší informace a program akce 

obdržíte s blížícím se termínem události.    

❖ Od září probíhá v zasedací místnosti obecního úřadu každou neděli cvičení Pilates. O cvičení je velký zájem, 

proto se cvičí ve dvou časech, první hodina začíná v 17:45, druhá v 19:00. 

❖ Na dětské hřiště byl přidán ping pongový stůl. Obec tímto děkuje p. Duranovi za jeho věnování  

a p. Truhlaříkovi s p. Chatrným za pomoc při jeho převozu a instalaci.  

❖ Farnost Odolena Voda nechala provizorně opravit střechu zvonice. V příštím roce plánují rozsáhlejší opravu 

střechy jak na zvonici, tak na kostele samotném. 

❖ Poděkování Radimovi H., který se sám ozval obci s návrhem drobných grafických úprav zpravodaje. Jelikož 

zpravodaj vzniká v režimu minimálních nákladů, platí se pouze za tisk, jeho dobrovolné pomoci si velmi 

vážíme a tímto srdečně děkujeme. 

 

 

 

 

 

AKTUALITY Z OBCE 
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KULTURA A SPOLEČENSKÝ ŽIVOT 

VYRAZILI JSME SPOLEČNĚ NA 

VINOBRANÍ 

V sobotu 21. 9. 2019 ve 13:30 vyrazil z autobusové 

zastávky v naší obci autobus na mělnické 

vinobraní. 

Výletu se zúčastnilo 48 občanů všech věkových 

kategorií. Program na místě byl velmi pestrý. Na 

hlavním i vedlejším pódiu se střídali hudebníci 

nejrůznějších žánrů, děti si mohly v dětské zóně 

projít stezku s úkoly na několika stanovištích  

a příznivci pouťových atrakcí si také přišli na své.  

Příjemnou podívanou zajistil tradiční průvod  

a večer slavnostní ohňostroj. Letošnímu vinobraní 

přálo až téměř letní počasí, což se také projevilo na 

vysoké návštěvnosti.  

K návratu domů mohli občané vybírat ze dvou časů 

odjezdu, první v 17:30 a druhý ve 21:00. Pokud  

i v příštím roce bude o vinobraní zájem, může se 

z této události stát každoroční tradice.  

                                                                                            JH 

                                                                                                                                           

                                                                                            JH 

 

 

  

PO PĚTI LETECH SE VE VELIKÉ VSI  

ROZENĚLY SVATEBNÍ ZVONY 

19. 9. 2019 se v kostele sv. Vavřince po pěti letech konala 

svatba. Pro Velikou Ves je taková událost vždy pocta, o to 

víc, když ženich s nevěstou jsou místní občané. 

Štěpánka a Richard Medkovi bydlí ve Veliké Vsi od prosince 

roku 2017. Ona pracuje jako zdravotní sestřička, Richard 

pracuje pro úklidovou firmu. Poznali se před více jak sedmi 

lety při společné brigádě.  Proč si pro svůj domov vybrali 

zrovna Velikou Ves? „Je to malá klidná vesnička s úžasnými 

lidmi nedaleko Prahy, vhodná pro klidný rodinný život“, 

spokojeně vysvětluje nevěsta s ženichem.  

 

Přejeme jim tímto hodně štěstí ve společném životě  

a mnoho spokojených let prožitých ve Veliké Vsi.            

                                                                                                       JH 

                                                                                                   

 

 

Louka u rybníka: Na počest ženicha a nevěsty 

vytvořil pan údžbář při sekání trávy milé symboly. 
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INZERCE 

Velkoveský zpravodaj: 

Periodický tisk územního samosprávného celku, vychází čtvrtletně, vydává obec Veliká Ves, Hlavní 

69, 25070, Veliká Ves, IČ:  43750486,  evidenční číslo: MK  ČR E 23468 , místo vydávání: Veliká 

Ves, redaktor: Jana Hantáková (JH), tisk: PR Print, s. r. o. (Předboj), číslo a den vydání: č. 4; 15. 10. 

2019; Uzávěrka dalšího čísla: 15. 12. 2019 

 

KULTURA A SPOLEČENSKÝ ŽIVOT 

HLÍDÁNÍ DĚTÍ  VE VELIKÉ VSI – POPTÁVKA 

Pro naše dvě malé děti (3 roky a 1,5 roku) 

hlédáme občasné hlídání. Odměna dohodou. 

Telefon: 732 151 298 

 

 

VE VELIKÉ VSI SE PO DLOUHÝCH LETECH 

NARODILO DOMA MIMINKO 

Zdá se, že rok 2019 je pro Velikou Ves z hlediska událostí opravdu 

výjimečný . Dne 21. 7. 2019 v 5:34 hodin ráno  se neplánovaně 

přímo v naší obci narodilo místním občanům miminko.  

 

Jmenuje se Laura Číhalová a na svět si pospíšila doma. Ve svém  

rodném listě si tak Velikou Ves ponese jako místo svého narození, 

oproti původně plánované Porodnici Neratovice.  

Přejemě jí i celé její rodině pevné zdraví a hodně štěstí.              

                                                                                                                   JH 

 


